# 立法會 Legislative Council

立法會 CB(3)127/02-03 號文件

### 2002年11月15日內務委員會會議文件

## 定於 2002 年 11 月 20 日立法會會議上提出的質詢

#### 提問者:

(1)	梁富華議員	(口頭答覆)
(2)	鄭家富議員	(口頭答覆)
(3)	余若薇議員	(口頭答覆)(新的質詢)
	(取代原先列入此編號的質詢)	
(4)	劉炳章議員	(口頭答覆)
(5)	馮檢基議員	(口頭答覆)
(6)	石禮謙議員	(口頭答覆)
(7)	鄧兆棠議員	(書面答覆)
(8)	田北俊議員	(書面答覆)
(9)	張文光議員	(書面答覆)
(10)	蔡素玉議員	(書面答覆)
(11)	麥國風議員	(書面答覆)
(12)	陳婉嫻議員	(書面答覆)
(13)	劉江華議員	(書面答覆)
(14)	單仲偕議員	(書面答覆)
(15)	陳偉業議員	(書面答覆)
(16)	劉慧卿議員	(書面答覆)
(17)	何鍾泰議員	(書面答覆)
(18)	劉江華議員	(書面答覆)
(19)	梁富華議員	(書面答覆)
(20)	張文光議員	(書面答覆)

註 :

NOTE :

# 議員將採用這種語言提出質詢

# Member will ask the question in this language

#### #(3) 余若薇議員 (口頭答覆)

據報,優質教育基金在過去兩年投資失利。就此,政府可否告知本會:

- (一) 過去3年,該基金在各類投資,例如在銀行存放的現金、股票、債券等的比重,以及每類及整體投資的回報率;
- (二) 當局會否檢討該基金的投資表現,並根據檢討結果調整其投資策略,以減低該基金的風險承擔;及
- (三) 當局有否就該基金的投資策略,特別是可接受的風險承擔水平制定指引;若有,詳情爲何;若否,原因爲何?

#### (3) <u>Hon Audrey EU</u> (Oral Reply)

It has been reported that the Quality Education Fund recorded investment losses in the past two years. In this connection, will the Government inform this Council:

- (a) of the weighting of each type of investments, such as cash deposits in banks, stocks and bonds etc., by the Fund in the past three years, and the respective rates of return of each type of investments and of the Fund as a whole;
- (b) whether the relevant authority will review the investment performance of the Fund and adjust its investment strategy in the light of the findings, in order to lower the Fund's risk exposures; and
- (c) whether the relevant authority has formulated guidelines on the Fund's investment strategy, particularly on the acceptable risk exposure level; if so, of the details; if not, the reasons for that?